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ΕΡΩΤΗΣΗ : Περικοπές αμοιβών στους υπαλλήλους του Πυροσβεστικού Σώματος 9/3/2011
Κοινοβουλευτική ομάδα

  Προς τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη    

  Σε συζήτηση που έγινε στη Βουλή με αφορμή την επίκαιρη  ερώτηση με αριθμό 237/23-11-2010, ο Υφυπουργός
Εμμανουήλ Όθωνας απάντησε σχετικά  με την περικοπή του δασικού επιδόματος, ως εξής: «..νομίζω ότι σε
συνεργασία με  το Υπουργείο Οικονομικών θα εξαντλήσει κάθε δυνατότητα για τη φετινή περίοδο  για να δούμε
αν και σε τι βαθμό μπορεί να ικανοποιηθεί το συγκεκριμένο αίτημα»    

  Καθώς και για τη μη καταβολή των οδοιπορικών, ως  εξής:  «Θέλω δηλαδή να σας διαβεβαιώσω  ότι δεν
υπάρχουν σε εκκρεμότητα δικαιολογητικά που αφορούν καταβολή οδοιπορικών  λόγω μεταθέσεων στο
πυροσβεστικό προσωπικό της χώρας».    

  Με  βάση τα παραπάνω ΕΡΩΤΑΤΑΙ ο κ. Υπουργός,     

  1. Τι προτίθεται να  πράξει για την καταβολή του υπόλοιπου δασικού επιδόματος.    

  2. Τι θα κάνει η  κυβέρνηση για τις αιτήσεις οδοιπορικών που εκκρεμούν και αρνούνται  αναιτιολόγητα οι
αρμόδιοι υπηρεσιακοί παράγοντες του Πυροσβεστικού Σώματος να  καταβάλουν τις αποζημιώσεις στους
δικαιούχους.    

       

  Οι βουλευτές    

  Παφίλης Θανάσης     

  Χαλβατζής  Σπύρος    

  Γιάννης Γκιόκας    

  Νίκος Παπακωνσταντίνου    

  Αντώνης Σκυλλάκος    
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